
Zarząd  Powiatu  Nowotomyskiego

ul. Poznaiiska  33

64-300 Nowy  Tomyśl

tel. (0-61)  44 26 700
AO.BR.0022.  166.2022

Protokół  Nr 166/2022
z posiedzenia  Zarządu  Powiatu  Nowotomyskiego

w dniu  7 września  2022  r.

W  posiedzeniu  Zarządu  Powiatu  udział  wzięli:  Starosta  Nowotomyski  - Andrzej

Wilkoński,  Wicestarosta  Nowotomyski  - Marcin  Brambor,  członkowie  Zarządu  Powiatu,

Przewodnicząca  Rady Powiatu  Nowotomyskiego  -  Renata  Gruszka,  Sekretarz  Powiatu  -  Ewa

Bąbelek,  Skarbnik  Powiatu  - Barbara  Golon  oraz Wójt  Gminy  Miedzichowo  - Stanisław

Piechota,  zgodnie  z listą  obecności,  która  stanowi  załącznik  nr I do protokołu.

0 godzinie  13.00  posiedzenie  otworzył  Starosta,  który  powitał  wszystkich  obecnych  i

zapytał,  czy do porządku  obrad  są pytania,  uwagi  lub wnioski?  Nikt  się nie zgłosił.

Porządek  obrad  Zarządu  stanowi  załącznik  nr 2 do protokołu.

Przed  przejściem  do porządku  obrad  Zarządu,  Starosta  przywitał  i poprosił  o zabranie

głosu  Wójta  Gminy  Miedzichowo.

Wójt  Gminy  Miedzichowo  -  Stanisław  Piechota  przedstawił  Zarządowi  plany

inwestycyjne  na terenie  gminy  Miedzichowo  ze szczególnym  uwzględnieniem  remontów  w

Miedzichowie  oraz  Bolewicach.

Poruszony  został  także  temat  funkcjonowania  projektu  pn.,,Szlak  Wikliny".

Ad.l.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  wprowadzenia  zasad  gospodarki  drewnem  pozyskanym

z terenów  przydrożnych  dróg  powiatowych  Powiatu  Nowotomyskiego.

W wyniku  dyskusji,  Zarząd  nie podjął  przedmiotowej  uchwały.  Zarząd  uznał,  że

należałoby  dopisać  w uchwale  możliwość  przekazywania  drewna  nie  tylko  dla  jednostek,  ale

także  dla organizacji  pożytku  publicznego,  pod  warunkiem  wycięcia  drzewa  i posprzątania

we  własnym  zakresie.  Powyźszy  zapis  naleźy  uzgodnić  z Radcą  Prawnym  oraz  Skarbnikiem

Powiatu.

Ad.2.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2022.

Skarbnik  Powiatu  poinformowała,  że w celu  dostosowania  do potrzeb  wynikających  z

realizacji  budżetu  dokonuje  się zmian  w planach  dochodów  i wydatków  budżetowych:

-  Starostwa  Powiatowego  w Nowym  Tomyślu,

-  Zespołu  Szkół  nr 1 w Nowym  Tomyślu,

-  Zespołu  Szkół  nr 2 w Nowym  Tomyślu,

Zespołu  Szkół  nr 1 w Zbąszyniu,

Specjalnego  Ośrodka  Szkolno  - Wychowawczego  w Zbąszyniu.

Pani  Skarbnik  omówiła  poszczególne  zmiany.

Starosta  zapytał,  czy są pytania  do treści  uchwały?  Nikt  się nie zgłosił.



Starosta  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Zarząd jednogłośnie  podjął uchwałę nr 534/FN/2022  w sprawie zmiany budźetu
Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2022.

Ad.3.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  pozbawienia  drogi  gminnej  nr 394021P  połoźonej  na

terenie  Gminy  Miedzichowo  kategorii  drogi  gminnej  poprzez  wyłączenie  z użytkowania.

Starosta  przedstawił  uchwałę  i zapytał,  czy są pytania  do treści  uchwały?  Nikt  się nie

zgłosił.

Starosta  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Zarząd jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr 535/DR/2022  w sprawie  pozbawienia  drogi
gminnej  nr 394021P  położonej  na terenie  Gminy  Miedzichowo  kategorii  drogi  gminnej

poprzez  wyłączenie  z użytkowania.

Ad.4.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  trwałemu  zarządcy  na zawarcie  kolejnej

umowy  najmu  powierzchni  pod  dwa  automaty  dystrybucyjne  w Trzciance  (dot.  zgody  dla

Zespołu  Szkół  Rolnicze  Centrum  Kształcenia  Ustawicznego  w Trzciance).

Starosta  przedstawił  uchwałę  i zapytał,  czy są pytania  do treści  uchwały?  Nikt  się nie

zgłosił.

Starosta  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Zarząd jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr 536/GN/2022  w sprawie  wyrażenia  zgody
trwałemu  zarządcy  na zawarcie  kolejnej  umowy  najmu  powierzchni  pod  dwa  automaty

dystrybucyjne  w  Trzciance.

Ad.5.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  opracowania  materiałów  planistycznych  do projektu

budżetu  na rok  2023.

Skarbnik  Powiatu  poinformowała,  że w związku  z rozpoczęciem  prac  nad projektem

uchwały  budżetowej  na  rok 2023  zachodzi  konieczność  ustalenia  norm  przyjętych  do

planowania  dochodów  i wydatków  budżetowych  jednostki  samorządu  terytorialnego.

Starosta  zapytał,  czy są pytania  do  treści  uchwały?  Nikt  się  nie  zgłosił.

Starosta  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Zarząd jednogłośnie  podjął uchwałę  nr 537/GN/2022  w sprawie opracowania
materiałów  planistycznych  do  projektu  budżetu  na rok  2023.

Ad.6.  Zawiadomienie  Dyrektora  Powiatowego  Centrum  Sportu  w  Nowym  Tomyślu  o

możliwość  wynajmu  hali  sportowej  do  celów  treningów  siatkarskich  (dot.  wniosku  osoby

fizycznej).

Starosta  poinformował,  że zgodnie  z zawiadomieniem  Dyrektora,  wniosek  złożony

został  przez  osobę  fizyczną  na wynajem  hali  sportowej  do  celów  treningowych.

Starosta  zapytał,  czy członkowie  Zarządu  mają  uwagi  do ww.  zawiadomienia?  Zarząd

Powiatu  nie  wniósł  uwag  do przedstawionego  zawiadomienia.

Zarząd  Powiatu  został  skutecznie  zawiadomiony  o terminie  zawarcia  ww.  umowy.
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Ad.7.  Zawiadomienie  Dyrektora  Powiatowego  Centrum  Sportu  w  Nowym  Tomyślu  o

moźliwość  wynajmu  hali  sportowej  na realizację  zajęć  wychowania  fizycznego  (dot.  wniosku

I Akademickiej  Szkoły  Podstawowej).

Starosta  poinformował,  że zgodnie  z zawiadomieniem  Dyrektora,  wniosek  złożony

został  przez  I Akademicką  Szkołę  Podstawową  na wynajem  hali  sportowej  do celów  realizacji

zajęć  wychowania  fizycznego.

Starosta  zapytał,  czy członkowie  Zarządu  mają  uwagi  do ww.  zawiadomienia?  Zarząd

Powiatu  nie  wniósł  uwag  do przedstawionego  zawiadomienia.

Zarząd  Powiatu  został  skutecznie  zawiadomiony  o terminie  zawarcia  ww.  umowy.

Ad.8,  Wniosek  NZOZ  PZLR "Panaceum"  o umożliwienie  kontynuacji  umowy  najmu  lokali

przy  ul. Poznańskiej  30  w Nowym  Tomyślu  do  końca  lutego  2023  roku.

Starosta  otworzył  dyskusję.

Starosta  poddał  wniosek  pod głosowanie  i zapytał,  kto z członków  Zarządu  jest  za

pozytywnym  rozpatrzeniem  przedmiotowego  wniosku?

,,za"-1  głos

,,przeciw"  -  3 głosy

,,wstrzymujących  się"-1  głos

W  wyniku  dyskusji,  Zarząd  większością  głosów  negatywnie  rozpatrzył  wniosek  NZOZ

PZLR "Panaceum"  o umożliwienie  kontynuacji  umowy  najmu  lokali  przy  ul. Poznańskiej  30

w Nowym  Tomyślu  do  końca  lutego  2023  roku.

Ad.9.  Przyjęcie  na sesję  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego:

a)  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  dokonanie  darowizny

nieruchomości  stanowiącej  własność  Powiatu  Nowotomyskiego  na rzecz Gminy

Opalenica (dot. działki nr 234/2 zlokalizowanej  w Opalenicy w przebiegu ul.
Spokojnej)

Starosta  przedstawił  projekt  uchwały  i zapytał,  czy  są pytania?  Pytań  nie było.

Starosta  poddał  pod głosowanie  przyjęcie  ww.  projektu  uchwały  na  sesję  Rady

Powiatu.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  ww.  projekt  uchwały  na XL sesję  Rady  Powiatu.

b)  projektu  uchwały  w  sprawie  wyraźenia  zgody  na  dokonanie  darowizny

nieruchomości  stanowiących  własność  Powiatu  Nowotomyskiego  na rzecz  Gminy

Opalenica (dot. działek nr 1341/1  i 1447 zlokalizowanych  w Opalenicy  w przebiegu
ul.  Bukowej)

Starosta  przedstawił  projekt  uchwały  i zapytał,  czy są pytania?  Pytań  nie  było.

Starosta  poddał  pod głosowanie  przyjęcie  ww.  projektu  uchwały  na sesję  Rady

Powiatu.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  ww.  projekt  uchwały  na XL sesję  Rady  Powiatu.
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c)  sprawozdań  z działań  podejmowanych  na terenie  Nadzorów  Wodnych  na obszarze

Powiatu  Nowotomyskiego  za 2021  rok  (Grodzisk  Wielkopolski,  Kościan,  Międzyrzecz,

Nowy  Tomyśl,  Wolsztyn)

Starosta  poinformował,  że członkowie  Zarządu  otrzymali  pisemną  opinię  Wydziału

Leśnictwa  i Ochrony  Środowiska  na temat  przedłożonych  sprawozdań.

Przewodnicząca  Rady  dodała,  że kolejny  rok  z rzędu,  w nadesłanych  sprawozdaniach

powtarzają  się  te same  błędy  dotyczące  między  innymi  przynależności  gmin  do danego

powiatu.

Starosta  zapytał,  czy członkowie  Zarządu  przyjmują  ww.  sprawozdania  jako  materiał

na kolejną  sesję  Rady  Powiatu?

Zarząd  przyjął  ww.  sprawozdania  na sesję  Rady  Powiatu.

Ad.lO.  Sprawy  bieżące.

Starosta  odczytał  pismo  Fundacji  Ordo  Medicus  z siedzibą  w Poznaniu  dotyczące

przekazania  publikacji  pn.,,Biała  księga  pandemii  koronawirusa".  Starosta  dodał,  że książka

będzie  do wglądu  w Wydziale  Administracyjno  -  Organizacyjnym  i Zarzadzania  Kryzysowego.

Następnie  Starosta  poinformował,  że wpłynęło  pismo  Prezesa  Zarządu  WOKiSS  o

wsparcie  finansowe  na zakup  samochodu  dla jednostki  wojsk  obrony  terytorialnej  Obwodu

Winnickiego  na Ukrainie.

Zarząd  postanowił  przekazać  przedmiotowe  pismo  na  Komisje  Rady  Powiatu

Nowotomyskiego  celem  wyrażenia  opinii  przez  radnych  w powyższej  sprawie.

Starosta  zapytał,  czy w sprawach  bieżących  ktoś  chciałby  zabrać  głos?  Nikt  się  nie

zgłosił.

Z uwagi  na brak  dalszych  tematów,  Starosta  o godzinie  14.30  zakończył  posiedzenie

Zarządu.

PRZEWODNICZĄCY  ZARZĄDU

Andrzej  Wilkoński

Protokolant:

Agnieszka  Henicz
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